
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 10. oktober 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål G

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen ikke har afsat ekstra penge til Styrel-

sen for Patientklager på sit forslag til finanslov, således at sagspuklen kan nedbringes, og

den aftalte sagsbehandlingstid kan overholdes. Ministeren bedes også redegøre for,

hvorfor regeringen endnu ikke har præsenteret Folketinget for den handlingsplan til hånd-

tering af problemerne, som Sundheds- og Ældreudvalg i foråret blev orienteret om var på

vej, og som fulgte i kølvandet på de ekstra penge, som den daværende VLAK-regering

sammen med Dansk Folkeparti afsatte med sidste års finanslov. Ministeren bedes endvi-

dere redegøre for, hvilke konkrete handlinger regeringen allerede har taget, såvel som vil

tage, for at løse problemerne med voksende sagsbehandlingstider hos Styrelsen for Pa-

tientklager.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V) og Ellen Trane Nørby (V).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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